

ARAYMOND FLUID CONNECTION FRANCE - GROUPE ARAYMOND



ZA Technisud
123 Rue Hilaire Chardonnet
38030 GRENOBLE CEDEX 02
France

Telephone: +33 (0)4 76 33 49 49

Fax: +33 (0)4 76 70 56 18

Site: <https://www.araymond-mobility.com/fr>

Category:	Manufacturers
Activities:	Transformer
Markets:	Multi-markets
Region:	Auvergne-rhône-alpes
Participant since:	2009

Procédés innovants - Connectique des fluides

Expert en connecteurs de fluides ARaymond Fluid Connection France, située à Grenoble, développe, fabrique et vend des connecteurs rapides et des circuits de fluides (carburant, refroidissement, air, ...) pour les marchés de la mobilité et de l'industrie. Conçus pour résister à des températures élevées et des fluides agressifs ainsi que pour conserver l'étanchéité sur toute la durée de vie des produits (automobiles, poids-lourds, etc), nous proposons des connecteurs rapides pour chaque application. ARaymond Fluid Connection France fait partie du Groupe ARaymond qui est un groupe mondial employant 8000 personnes dans plus de 25 pays.

Fluid Connectors Expert ARaymond Fluid Connection France, located in Grenoble, develops, manufactures and sells quick connectors and fluid systems (fuel, cooling, air, etc.) for the mobility and industrial markets. Designed to resist to high temperatures and aggressive fluids as well as to maintain sealing throughout the life of the products (passenger cars, heavy trucks, etc.), we offer quick connectors for each application. ARaymond Fluid Connection France is part of the ARaymond Group, a global group employing 8,000 people in more than 25 countries.